
Bestyrelsesmøde i Vejlby Vænge 2. maj 2022 Kl. 18.30 

Til stede: Tom, Gitte, Mathilde og Ronja Frida (ref.) tidligere Marianne Ronja. 

1. Valg af ordstyrer: Mathilde 

2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

3. Ventilation/emhætter: Vi venter på at få et tilbud på et evt. nyt system. Der er skaffet 

reservedele så alle systemer er oppe og køre igen. 

4. El ladestander: Bestyrelsen har været til møde med administrationen, nu venter vi på endelige 

priser, så vi kan komme med et beslutningsforslag til et ekstraordinært afdelingsmøde. 

5. Politi/tryghed: Der har været et møde mellem administrationen, politiet og de 

afdelingsbestyrelser der var interesserede omkring trygheden i området, efter de store problemer 

med narko salg i området. Politiet opfordrer til at beboerne bliver ved med at anmelde når man 

ser noget. Det er antallet af anmeldelser der afgør om politiet har fokus på vores område, så jo 

flere anmelders de får, jo større opmærksomhed får vi fra politiet. 

6. Sankt Hans:  Pga. skiftende arbejdstider i bestyrelsen, har vi brug for ekstra hænder der melder 

sig til at være med til at stå for afholdelse og den efterfølgende oprydning. Ellers kan der desværre 

ikke blive afholdt Sct. Hans i Vejlby Vænge i år. Kontakt Gitte hvis du/i vil give en hjælpende hånd. 

7. Evt. Der er et stigende problem med hunde efterladenskaber rundt omkring i Vejlby Vænge, 

hvilket ikke er rart for nogen. Bestyrelsen laver nogle opslag/skilte, der kan minde hundeejerne 

om, at det er deres opgave at rydde op efter deres dejlige hunde. 

Afdelingsbestyrelsen træffes igen mandag den 29. august 2022, og vi ønsker alle beboer en rigtig 

dejlig sommer. 

 

Afdelingsbestyrelsen 


